
Notulen 6 februari 2024 

 

01. Opening voorzitter. 

Om 20.00 start Evert de vergadering. 

Aanwezig: Evert, Gerrit, Herman, Ans, Jeep, Margreet, Karin, Ted en Wilma. 

Afwezig: Nelly 

Gasten: Jan Frikkee, Maarten de Vries, Witte Lous, Pieter Groenveld en Kees Degeling. 

 

02. Notulen vorige vergadering. 

Notulen zijn goedgekeurd. 

 

03. Onderwerpen gasten. 

Pieter: tijdens het werk aan de A7, wat wordt er gedaan aan de drukte op de N247, zijn daar 

oplossingen voor? Wij moesten het antwoord schuldig blijven. 

Kees: vond het jammer dat de heren Swart en Okx er niet waren, zij gaven de voorkeur aan de 

jaarvergadering. Opsomming van klachten en gedane werkzaamheden. Geen buurtkamer en 

wijksteunpunt gevonden. Ook was er niemand aanwezig tijdens het repaircafé, datum bleek niet te 

kloppen. 

 

04. Mededelingen/ingekomen stukken. 

Herman stopt als dorpsraadlid maar blijft wel actief in de werkgroep kerst. 

04a. Jaarvergadering. 

De Alliantie Markermeerdijken en de heren Swart en Okx van de gemeente zijn uitgenodigd. 

 

05. Verkeer. 

De straten lopen bol en zijn daarom bij de stoepen veel te laag waardoor sommige mensen geen 

gebruik van hun garage kunnen maken. Er wordt vaak op drempels geparkeerd, melding maken heeft 

geen zin omdat de BOA’s het te druk hebben om buiten Edam- Volendam te controleren. 

 

06. Penningmeester. 

Het financieel verslag is af en goedgekeurd door de kascommissie bestaande uit Pieter Groenveld en 

Kees Degeling. 

 

 



07. GDO. 

Het verslag van de GDO vergadering is nog niet binnen, maar de belangrijkste onderwerpen waren: 

Dorpsvisie en het convenant 

08. Kerst/Whatsapp. 

Vrijdag 22 december hebben Nelly, Karin en kerstman Kees Degeling cadeautjes uitgedeeld op de 

vrijdagmarkt, het weer zat niet mee, maar werd toch als geslaagd gezien. 

09. Sociaal Domein. 

Er staat een fout in het verslag van de seniorenraad, de belbus rijdt alleen in de kernen van Edam en 

Volendam. Ans en Ted mailen dit aan Cas Schilder. 

Aanvragen van het WMO duren te lang, dit mag niet. Ted gaat dit uitzoeken. 

10. Openbare ruimte/groen. 

Er vindt wel onderhoud plaats alleen duurt wat langer. De leilinden achter de kerk zijn gesnoeid. 

Na een klacht is er een sprietige struik op het Bredehoff gesnoeid. De wensenlijst gemaakt in januari 

2022 betreffende het groen is aan Kees Degeling overhandigd. 

10a. Speeltuinen 

De eerste bijeenkomst betreffende de speeltuinen heeft plaatsgevonden. De opkomst was laag, 

hopelijk komt er nog een nieuwe ronde. 

11. Rondvraag. 

Jeep: er moeten nieuwe jongere mensen in de werkgroepen komen. Dit staat ook op de flyer voor de 

jaarvergadering. 

Nelly en Karin treden ook af als dorpsraad lid en gaan samen met Herman de werkgroep kerst 

vormen. Jeep wil na de zomervakantie stoppen als dorpsraad lid 

Pieter: biedt aan om de flyers in de Wijzend te verspreiden. 

Maarten: vindt het een goede vergadering. 

Herman: de bermen op het Westeinde liggen vol met snoei afval. 

Kees: meldde dat er een fout zat in de visie van de Dorpsraad, Jeep gaat er naar kijken. 

 

12. Sluiting vergadering. 

Evert sluit om 21.54 de vergadering en wenst iedereen wel thuis. 

 

 

 

 

 


